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SAK 03/24 Årsrapport og regnskap 
 
1. Sammendrag 
 
Øst- Finnmark er tilbake på samme aktivitetsnivå som før pandemien og vel så det. Året har gitt oss 
anledning til å få inn en ny medarbeider som har gjort at vi har hatt mulighet for å øke aktiviteten 
betydelig. Regionvekstavtalen med Troms og Finnmark Fylkeskommune, der vi ble tildelt 1 mill Nok, 
ga det oss mulighet til å gå inn i prosjektet Trainee Finnmarker. Gjennom dette programmert har vi fått 
ansatt Karen Martinsen som trainee hos oss. Hun har gitt oss nye impulser og har ført til at kontakten 
med fylkeskommunen er blitt enda tettere.  
 
Den utadrettede aktiviteten i rådet har fokusert på å synliggjøre regionens muligheter og utfordringer. 
Vi var derfor glad for at vi på våren 2023 vant konkurransen som fylket hadde lyst ut midler til for å 
markedsføre tiltakssonen. Vårt forslag, KOM– Kommunikasjonskampanje for godt omdømme og 
markedsføring av tiltakssonen ,ble tildelt 1.500.000,- i støtte fra Troms og Finnmark Fylkeskommune. 
Prosjektet er i disse dager klar for lansering etter en nasjonal anbudskonkurranse for utforming av 
markedsføringskampanjen. 
 
Rådet har hatt en rekke møter med Næringsminister Jan  Cristian Vestre i forbindelse med 
sanksjonene som har rammet bedrifter i Øst-Finnmark. Det man fryktet i 2022 ble egentlig ikke en 
realitet før presiseringen fra UD kom nå i mai. Selv om ikke alle kommunene i Øst-Finnmark i like stor 
grad er direkte berørt av den nye situasjonen, så vil en indirekte konsekvenser kunne bli en reduksjon 
i folketallet i regionen på grunn av nedbemanninger og nedleggelser av bedrifter . En ytterligere 
svekkelse av folketallet i Øst-Finnmark vil igjen gå utover andre sektorer som service og 
kommunikasjon etc.  
 
Nedenfor i denne årsrapporten vil du finne de forskjellige aktivitetene vi har deltatt på og prosjekter vi 
er involvert i. 
 
 
Vi kan blant annet nevne følgende aktiviteter: 
 
- Seminar under Arctic Frontiers i Tromsø med hensyn demografi utfordringer i Øst-Finnmark 
- Møte i Oslo med stortingsrepresentanter og regjeringsmedlemmer  
- Seminaret; «Fremtidens transportløsninger i Nord-Norge" i Oslo i samarbeid Vest-Finnmark 

Rådet 
- Boligdag i Tana i samarbeid med Husbanken 
- Crossborder business LAB, Utsjok i Finland 
- Møter om energisituasjonen i Øst-Finnmark med Statnett og NVE 
- Møte med næringsministeren om situasjonen knyttet til sanksjonene. 
- SNØ – Samfunns og Næringsutviklingsutvikling i Øst-Finnmark 
- Møte med KDD om samordning av tiltak i Øst-Finnmark 
 
 
 
.  
2. Styremøter/AU 
 
Det er blitt avholdt 4styre/AU møter i  2023. 
 

1. 21.04.23 - Teams 
2. 12.05.23 – Teams 
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3. 01.09.23 – Poststyremøte 
4. 21.11.23 – Tromsø  

 
3. Regionrådsmøter 
 
Det er blitt avhold 3 rådsmøter i 2023 
 

1. 23-24 Februar 2023, Kirkenes 
2.  6 Juni i Vadsø 
3. 15 November i Vadsø 

 
 
4. Prosjekter/aktiviteter  
 
Regionrådet har i løpet av våren 2023 deltatt på ulike arrangementer og aktiviteter. 
 
 
a) Fellesseminar i Oslo 
 
Sammen med Vest-Finnmark Rådet var vi med å arrangere et seminar i Oslo den 3 Januar med fokus 
på samferdsel. Seminaret var i forkant av «Nord i Sør». Årets tema var: 
"Fremtidens transportløsninger i Nord-Norge" 
 
 
b) Nord i Sør i Oslo 
 
Rådet var også i år tilstede ved dette arrangementet i Oslo. Dette er blitt en viktig møteplass, hvor 
man samtidig får lagt opp til møter både med stortingsrepresentanter og regjeringen. 
 
c) Kommune i grønn omstilling. 
 
Dette for prosjektet ble avsluttet i 2022, men vi arbeider med et hovedprosjekt hvis vi kan få det 
forankret i kommunene. Hvis vi får det til så vil vi søke midler til et hovedprosjekt. Foreløpig ingen 
beslutning tatt. 
 
 
d) Prekvalifisering av sykepleierstudenter. 
 
Øst-Finnmarkrådet har jevnlig møter med UiT og Sør-Varanger kommune for å presse på for å øke 
frekvensen på inntak til desentralisert utdannelse i ved Campuset i Kirkenes. Vi har nå helt på slutten 
av året fått signaler om at UiT vil ta inn nye studenter innenfor desentralisert sykepleierutdannelse 
hvert annet år i stedet for hvert tredje. Det vil være svært viktig for våre kommuner , men samtidig 
sette press på oss at vi følger opp våre innbyggere til å kvalifisere seg til opptak. 
 
 
 
e) Krigen mellom Russland og Ukraina 
 
Denne krigen har også preget mye av vårt arbeid overfor sentrale myndigheter i vår. Det er gjort en 
rekke henvendelser til regjering og storting for å få avklart regelverket for sanksjonene knyttet til 
servicen russiske fartøy kan få i de to havnene som er åpne i vårt distrikt. Da presiseringen nå kom i 
Mai, så har styrelederen vært aktivt på banen for å få på plass en kortsiktig løsning for de som er Vi 
hardest rammet. Som beskrevet overfor har vi hatt en rekke møter med Næringsminister Vestre om 
denne saken. Det gjelder spesielt forholdene for de bedriftene som er særlig rammet 
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f) Styrking av tiltakssonen i Øst-Finnmark 
 
Utvalget som våren 2022 arbeidet frem forslag til styrking av tiltakssonen, har fortsatt sitt arbeid også 
denne våren. Vi har hatt 2 møter der vi har diskutert ytterligere forbedringer i ordninger innenfor 
sonen. Leo Grünfeld  fra Menoen har vært med oss og skal arbeide frem et notat for oss.  
I tillegg har Troms og Finnmark Fylke satt ned et eget utvalg som skal arbeide med det samme tema. 
Der er Wenche Pedersen innvalgt som medlem. Etter sommeren har vår Trainee, Karen deltatt som 
stedfortreder for Wenche i dette utvalget. Utvalget leverte sin rapport høsten 2023 og kom med 
forslag innenfor: 
 • Personrettede tiltak 
• Bedriftsretta og arbeidsmarkedsrelaterte tiltak 
• Markedsføring og tilflytting 
• Infrastruktur og samferdsel 
 
Les mer her: 
 
https://www.tromsfylke.no/_f/p1/i1a5efd2b-a8c7-42a0-8c16-
6a86e4b97d8e/rapport_innspillspanel_tilakssonen_2023.pdf 
 
 
 
g) Arctic Frontiers. 
 
1 Februar i år gjennomførte vi et side arrangement på Arctic Frontiers med tema: 
Hvordan møter vi den demografiske utviklingen i det mest sikkerhetsstrategiske området for Norge? 
Et meget godt besøkt seminar hvor Statsminister Støre var hovedtaler. Her fikk vi satt fokus på den 
demografiske utfordringen i vår region opp mot det sikkerhetspolitiske 
 
 
h) Stortingskomiteer på besøk. 
 
 
Vi har også denne våren hatt besøk av stortingskomiteer. 6 Mars møtte vi Kommunal- og 
forvaltningskomiteen i Kirkenes. Der holdt Lena B. Nordeng og Wenche Pedersen innlegg.  
 
i) Bolig dag i Tana 
 
 
21 Mars arrangerte vi sammen med Husbanken et seminar om boligbygging i Øst-Finnmark . 
Seminaret var godt besøkt. Her fikk man presentert ulike modeller for hvordan man kan støtte opp om 
boligbygging i distriktene. 
 
j) Besøk til Brussel 
 
23 og 24 Mars deltok styreleder og daglig leder på  Summit of Barents Euro-Arctic Indigenous Sámi 
People i Brussel. Bakgrunnen for at vi dro fra Øst-Finnmarkrådet var at det var en del tema som skulle 
diskuteres der som kunne berøre vår region og utviklingen her. Det er viktig for rådet å høre hva slags 
fremstilling EU parlamentarikerne får om situasjonen og utviklingen av våre områder. 
 
Følgende temaer ble diskutert på møtet: 
 

https://www.tromsfylke.no/_f/p1/i1a5efd2b-a8c7-42a0-8c16-6a86e4b97d8e/rapport_innspillspanel_tilakssonen_2023.pdf
https://www.tromsfylke.no/_f/p1/i1a5efd2b-a8c7-42a0-8c16-6a86e4b97d8e/rapport_innspillspanel_tilakssonen_2023.pdf
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Klimaendringer 
EUs arktiske og nordlige politikk og urfolk; rettigheter, privilegier og plikter i fellesskapet 
Tradisjonell kunnskap og kulturarv i samiske samfunn. 
 
 
k) Bærekraftig lokalsamfunn i Arktis 
 
Øst-Finnmarksrådet har sammen med Berlevåg Kommune og Varanger Kraft gjennomført et 
forprosjekt støttet av Troms & Finnmark Fylke, der man har sett på hvordan man kan lage en veileder 
for kommunene for å tilfredsstille bærekrafts målene. 
Sápmi Næringshage ved Solveig Ballo har vært prosjektleder. Prosjektet har gjennomført flere work 
Shop hvor blant annet Sametinget har deltatt.  
 
Sluttrapporten er vedlagt sakspapirene. 
 
 
l) KOM 
 
I desember 2022 søkte vi på et prosjekt som TFFK utlyste, om markedsføring og rekrutering til 
tiltakssonen.  
22 Mars fikk vi bekreftet at vårt forslag, i konkurranse med to andre søkere, fikk tilslag på prosjektet.  
Prosjektet er kort beskrevet som følgende: 
 
Målgrupper 
Målgruppene for informasjonskampanjen er definert i kunnskapsgrunnlaget Varanger=Utvikling som 
unge voksne i alderen 20-29 år. Det er gjennom kunnskapsgrunnlaget godt dokumenter hvorfor det er 
nødvendig å rette informasjon om tiltakssonen mot akkurat denne spesifikke målgruppen.  
 
Mål: 
å utvikle, gjennomføre KOM (kommunikasjonskampanje for godt omdømme og markedsføring av 
tiltakssonen), samt sikre at kampanjen får en verdi som varer over tid. 
 
Per i dag er vi i gang med å knytte til oss en prosjektleder. Vi kommer også til å få sendt ut anbuds 
innbydelse til gjennomføring av selve markedsføringen, nå før ferien. 
 
 
m) Regionvekstavtale 
 
25 April  signerte vi en samarbeidsavtale med TFFK som et ledd i å legge til rette for den samlede 
samfunnsutviklingen som er nødvendig for Øst-Finnmark. 
Regionvekstavtalen er en forholdsvis ny konstruksjon som er prøvd noen få plasser i landet.  
I avtalen skal vi blant annet planlegge og gjennomføre en ungdomskonferanse som skal handle om 
utdanning og rekruttering av nødvendig kompetanse for det grønne skiftet i Øst-Finnmark. 
 
Avtalen er vedlagt sakspapirene. 
 
 
n) Helse Nord – utvalg for omstillingsprosess i spesialisthelsetjenesten 
 
Helse Nord er blitt pålagt av Helse- og Omsorgsdepartementet til å foreta en gjennomgang av 
oppgavefordeling innenfor spesialhelsetjenesten i helse regionen. Helse Nord har tatt initiativ til å 
opprette et dialog organ med kommunene som skal stå for kommunikasjon mellom kommunene og 
helseforetaket. Prosessen er tight og rapporteringen til Helse og omsorgs Dep. skal allerede være 
ferdig innen 24 November 2023.  



 

Nesseby Rådhus 
9840 Varangerbotn 
Mob: 90110562 
E-post: th@ofr.no 

 

  

 
Etter innspill fra kommunene så ble det vedtatt i Helse Nord sitt styre at informasjonsorganet skulle 
bestå av 1 representant fra hvert regionråd og en fra hver kommune som hadde sykehus/klinikk. 
Det ble også vedtatt at KS skulle være sekreter for dialogorganet. Videre vedtok man at det skulle 
lages 5 arbeidsgrupper som regionrådene skulle gi innspill på deltagere i.  
Alt dette må vi som Øst-Finnmarkråd ta stilling til. Gruppene kom i arbeid, og leverte sin innstilling før 
nyttår. Senere har prosessen blitt satt på vent. 
 
o) Crossborder business LAB 
 
 
Som direkte resultat av Øst-Finnmarkrådet sin delegasjonstur til Nord-Finland sist høst ble det 30-31 
Mai i år arrangert en reiselivskonferanse i Utsjok. Målsetningen var å knytte små og mellomstore 
reiselivsaktører på norsk og finsk side samme, for å kunne utvikle mer samarbeid og nye 
reiselivsprodukter. Det var ca 50 deltagere og av disse  ca 20 fra norsk side. Det var reiselivsaktører 
fra Nordkyn, Tana, Nesseby, Vadsø, Båtsfjord og Sør-Varanger tilstede.  
Håpet er at et slikt arrangement kan bli årvisst og skal veksle mellom norsk og finsk side.  
TFFK var samarbeidspartner på norsk side. 
 
p)  Studietur til Danmark – dynamisk hydrogen produksjon 
 
14-15 August var vi på studietur til Lemvig kommune, Skovgaard Energy og Kalundborg Symbiosis i 
Danmark. Berlevåg Kommune arrangerte turen hvor vi så på ny teknologi som kan gjøre det mulig å 
produsere hydrogen/ammoniakk off-grid. Veldig interessant tur som gjorde at vi fikk innblikk i en 
rivende utvikling innfor denne type teknologi. 
 
q) Studietur til Bergen. - Grøn region Vestland. Sammen med Fylkeskommunen og 

Innovasjon Norge Arktis 
 
Turen ble arrangert av Troms og Finnmark fylke der vi, og Innovasjon Norge Arktis også deltok. Målet 
 med turen var å få innblikk i hvordan man i Vestland Fylke hadde organisert seg for å koble offentlige 
 institusjoner sammen med næringslivet for å få til en utvikling innenfor det grønne skifte. 
 
r) Hydrogenkonferanse Vadsø/Berlevåg 1 til 3 November 
 
Øst-Finnmarkrådet er partner i denne konferansen sammen med fylkeskommune, Varanger Kraft, 
Berlevåg kommune, Vest-Finnmark rådet og Energi i Nord. Dette var 3 gang konferansen ble 
arrangert. Vår Trainee Karen var konferansier under konferansen som i år også hadde deltagelse 

både 
fra Sverige og Finland. Konferansen er blitt en viktig møteplass i nord for de som ønsker å holde seg  
oppdatert på utviklingen innenfor fornybar energi.  
 
s) Dialogmøte med Kommunal og Distrikts departementet. 
 
KDD har fått i oppdrag av regjeringen å koordinere innsatsen fra de statlige myndighetene overfor  
Øst-Finnmark.  
Det har vi fra Øst-Finnmarkrådet sett et sterkt behov for nå under arbeidet med å finne løsninger i  
forhold til sanksjonene mot Russland. 13 Desember hadde vi et innspillsmøte med dem der vi 

redegjorde for hva vi mente var problemene med de tiltakene regjeringen hadde kommet opp 
med i forsøket på å dempe virkningene av innstrammingen som kom i Mai. 
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5. Deltagelse på møter/seminarer/div. 
 
 

1 03/01 Felles seminar i Oslo med Vest-Finnmarkrådet 

2 04/01 Nord i Sør, Oslo 

3 05/01 Møte med MDG sin stortingsgruppe om dok 8 forslag Øst-Finnmark 

4 06/01 Teams møte med Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE),  
Lisa Vedeld Hammer, Seksjonssjef, Rolf, Kjell og Wenche 

5 06/01 Teams møte med Espen B. Eide sammen med Berlevåg kommune 

6 10/01 Teams, SG møte Bærekraft i Arktis, Prosjektleder Solveig Ballo 

7 11/01 Teams møte med Digipoli, Finland om hydrogen og Berlevåg. 

8 12/01 Teams møte med Husbanken. Planlegging for fagdagen i Tana 

9 12/01 Teams møte i arbeidsgruppen for tiltakssonen 

10 16/01 Alta- grønn omstilling i Troms og Finnmark – gjennom anskaffelser 

11 17/01 Utarbeidelse av Regional transportplan for Finnmark, Tana Bru. 

12 18/01 Teams møte vedrørende Kirkenes Sykehus, Finnmarks Sykehuset, Styret 

13 23/01 Teams møte om flypriser, Leo Grünfeld, Wenche, Alf, Rolf 

14 26/01 Teams Crossborder business forum planning 

15 30/01-
02/02 

Arctic Frontiers Tromsø 

16 01/02 Eget seminar under Arctic Frontiers. Tromsø 

17 02/02 Møte med TFFK på fylkeshuset i Tromsø 

18 03/02 Teams Crossborder business forum planning 

19 07/02 Barentsinstituttet, Møte med forsker 

20 08/02 Teams Crossborder business forum planning 

21 08/02 Teams Berlevåg. Bistand Off-grid løsning ved hjelp av H2-NH3 

22 09/02 Workshop II Bærekraftige Lokalsamfunn, Varangerbotn 

23 13/02 Møte med Klima og Miljø dep. Om Svanhovd og eventuelle nye oppgaver. 

24 15/02 Møte med økonomi avd SVK 

25 16/02 Teams Crossborder business forum planning 

26 17/02 Teams møte Forsvarsforum Nord 

27 17/02 Teams møte i arbeidsgruppen for tiltakssonen 

28 20/02 Møte med Finnut om eventuelt hovedprosjekt om innkjøp. Vadsø 

29 22/02 Seminar på NIBIO Svanhovd- holdt innlegg 

30 23-24/2 Rådsmøte Kirkenes 

31 27-28/02 Statsforvalterens vintermøte Tromsø 

32 01 -03/03 Kirkeneskonferansen 

33 01/03 Møte med Rektor Olsen. UiT, Kirkenes 

34 01/03 Møte med UD v/statssekretær Vad Petterson 

35 03/03 Teams. Gjennomgang av skisse: Grønn Plattform 

36 06/03 Teams Crossborder business forum planning 

37 21/03 Boligdag i Tana. Husbanken 

38 22-24/03 Brussel. Sami Summit 

39 29/03 Teams Crossborder business forum planning 

40 03/04 Div møter i Vadsø om energi  

41 11/04 Teams Hydrogenarena arktisk 2023 

42 18/04 Tema møte om KOM, Wenche og Marit 

43 21/04 Teams.Veien etter Grønn Plattform. Prosjektet nådde ikke opp. 

44 21/04 Teams AU/Styremøte 
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45 24/04 Teams Crossborder business forum planning 

46 24/04 Planleggingsmøte for eventuell tur til Lemvig i Danmark. Hydrogen/Am.prod 

47 25/04 Oppfølgingsmøte Bærekraftige Lokalsamfunn 

48 25/04 Signering av samarbeidsavtale med TFFK 

49 26/04 Teams møte om et eventuelt kommunedirektørutvalg 

50 02/05 Teams planleggingsmøte om hydrogenkonferanse i høst 

51 02/05 Møte med Erik Selmer i Varangerbotn. Forskningsprosjekt. 

52 05/05 Teams Hydrogen CO-Orperation mellom Kemi og Berlevåg 

53 05/05 Teams møte med Orinor om Trainee Finnmark 

54 08/05 Møte i Tromsø med Helse Nord 

55 11/05 Teams Forsvarsforum Nord 

56 11/05 Teams Crossborder business forum planning 

57 12/05 Teams Møte i referansegruppen til Øst-Finnmark kunnskapssenter 

58 12/05 Teams AU/styremøte 

59 12/05 Teams møte i arbeidsgruppen for tiltakssonen 

60 23/05 Møte med Lena N. Bergeng. Situasjonen etter UD sin presisering 

61 23/05 Teams møte med Lemvig kommune om besøk i løpet av sommeren 

62 24/05 Teams KOM planlegging. Marit 

63 24/05 Teams Crossborder business forum planning 

64 30-31/5 Crossborder business forum seminar i Utsjok 

65 01/06 Teams SNØ - Samfunns- og næringsutvikling i Øst-Finnmark   

66 02/06 Teams kommunalt koordineringsorgan for Helse Nords omstillingsprosess i 
spesialisthelsetjenesten. 

67 08-09/6 Forsvarskonferanse i Tromsø. DL holdt foredrag og deltok i panelet 

68 12/06 Teams møte Helse Nord Koordineringsgruppe for omstilling 

69 13-14/06 Besøk til Berlevåg med Universitetet i Oulu – Hydrogen/vind 

70 16/06 Teams møte. Helsesamarbeid med Finland- revisjon av avtale. Finnmarksykehuset 

71 19/06 Teams møte i kommunalt koordineringsorgan for Helse Nords omstillingsprosess 

72 21/06 Teams. Intervju med Trainee 

73 22/06 Vadsø. Oppstartsmøte KOM 

74 23/06 Teams Felles oppstartsmøte for utredningen av funksjons- og oppgavedeling i Helse 
Nord 

75 17/07 Teams. Møte om Helikopterlandingsplass ved Kirkenes Sykehus WP og TH 

76 19/07 Teams. Prosjektmøte KOM. Teams 

77 01/08 Oppstartsmøte for Trainee i Vadsø 

78 08/08 Teams. Møte om Helikopterlandingsplass ved Kirkenes Sykehus 

79 09/08 Teams infomøte om den nylig fremlagte rapporten fra  totalberedskapskommisjonen 
v/Elisabeth Aspaker 

80 10/08 Vadsø. KOM møte med Ulf fra Trivselslaben og Karen. – Prosedyre for anbud 

81 11/08 Teams møte om Cross Border LAB wrap up and hand over. Med Utsjok  

82 14-15/08 Studiebesøk til Danmark for å se på hydrogen fabrikk knyttet opp mot vind og sol. 
Sammen med Berlevåg Kommune og Energi i Nord. 

83 22-23/08 Besøk på Aqua Nord i Trondheim 

84 25/08 Teams. Prosjektmøte “Reinventing the Arctic Energy system” Søknad til 
Forskningsrådet 

85 28/08 Teams møte med Sjømat Norge om Snøkrabbehøring. Stine Akselsen 

86 29/08 Digitalt møte mellom Næringsdep og Øst-Finnmarkrådet. 

87 05/09 Kirkenes Dialogmøte med UiT og kommunene i Øst-Finnmark 

88 06/09 Vadsø. Næringslivsdagene i Nord-Varanger 

89 20/09 Møte kommunalt koordineringsorgan og Helse Nord 

90 21/09 Kirkenes. Møte om helikopterlandingsplassen 

91 21/09 Kirkenes. Invitation to Future Scenarios Workshop. Arrangert av Barentsinstituttet 
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92 22/09 Vadsø. Oppstartsmøte SNØ. Hilde Bersvendsen 

93 26-27/09 Vadsø. SNØ konferanse 

94 28/09 Teams. CB LAB road trip 

95 02-03/10 Deltagelse på Fiskerlaget Nord sitt årsmøte i Oslo 

96 17/10 Vadsø, SNØ prosjekt møte 

97 18-19/10 Vardø. Fiskeriseminar 

98 20/10 Teams møte i forbindelse med Helse Nord - oppgave og funksjonsfordeling 

99 24-25/10 Bergen. Studietur for å hente  kunnskap fra satsingen Grøn region Vestland. 
Sammen med Fylkeskommunen og Innovasjon Norge Arktis 

100 26/10 Teams. Konstituering av styringsgruppe for ONS med Explor North 

101 01-03/11 Vadsø/Berlevåg  Hydrogen konferanse 

102 08/11 Teams møte om prosjekt for direktefly fra Europa til Kirkenes, Vardø, Sør-Varanger 
og TFFK 

103 15/11 Rådsmøte i Vadsø 

104 23/11 Bugøynes, CB LAB. Møte med Utsjok Kommune om videre satsning på 
reiselivsutvikling. Konferanse i Øst-Finnmark neste år. 

105 24/11 Teams. Dialogmøte kommunalt koordineringsorgan og Helse Nord 

106 24/11 Teams. Prosjektmøte SNØ 

107 27/11 Teams. Energiutbygging Finnmark - særmøte NVE 

108 28/11 Teams. Ansettelse av prosjektleder SNØ 

109 29/11 Vadsø. Nye Finnmark Fylke. Work Shop. 

110 29/11 Teams. Intervju med Prosjektleder kandidater. SNØ 

111 01/12 Teams. Info møte med politiet om den politiske situasjonen på grensen 

112 04/12 Teams. Intervju med Prosjektleder kandidater. SNØ 

113 05/12 Teams. Info møte om valg av leverandør KOM 

114 06/12 Båtsfjord. Grøtfest – samtale med næringslivet 

115 07/12 Teams. Møte i referansegruppen til Øst-Finnmark kunnskapssenter 

116 O7/12 Teams. Formøte med FeFo. Robert Greiner om Strategirevisjon 

117 11/12 Vadsø. Forberedende møte om Kommunal og Distriktsdep. Hilde B 

118 11/12 Teams. Møte om FOT ruter. Arr. Finnmark Fylke 

119 13/12 Vadsø. Møte med KDD om Øst-Finnmark 

120 14/12 Oslo. Møte med NFD om Øst-Finnmark pakkene 

   

 
 
 
6. Høringer.  
 
Øst-Finnmarkrådet har innlevert 7 høringer i  2023 
 

1. Høringsuttalelse- Evaluering av statsforvalterenes geografiske inndeling 
2. Høringsuttalelse - vedrørende nedtak intensivnivå Kirkenes sykehus 
3. Høringsuttalelse - Forslag om ny forskrift for fiske etter pukkellaks i sjøen i Finnmark i 

2023 og endringer i forskrift om fiske etter anadrome laksefisk i sjøen 
4. Høringsuttalelse - Nasjonal transportplan 2025-2036 - Høring av transportvirksomhetenes svar 

på NTP-oppdrag 
5. Høring - Forslag til endringer i regulering av deltakelsen i fangst av snøkrabbe. 
6. Høringsuttalelse til regulering av fangst av kongekrabbe i 2024 
7. Høringsuttalelse i forbindelse med kvotemeldingen. 

 
7. Uttalelser. 
 
Øst-Finnmarkrådet har levert inn 12 uttalelser i 2023. 



 

Nesseby Rådhus 
9840 Varangerbotn 
Mob: 90110562 
E-post: th@ofr.no 

 

  

 
 
 

1. Uttalelse: Åpent brev til regjeringen - Regjeringa må levere på løftet om halvering av prisene 
på FOT-rutene 

2. Uttalelse: Styresak 11-2023 - Tiltak for å sikre bærekraft i Helse Nord 
3. Uttalelse: Akuttfunksjon nivå 2 ved Kirkenes Sykehus. 
4. Uttalelse: Krav om El-biler i anbudet hos helseforetaket. 
5. Uttalelse: UTESTEGELSE AV RUSSISKE FARTØY FRA ALLE  HAVNER I NORD NORGE. 
6. Uttalelse: Øst-Finnmark Regionråd ber om møte med statsministeren 
7. Uttalelse: Tilrettelegging for (bo)bilturisme. 
8. Uttalelse: Helikopterlandingsplassen ved Kirkenes Sykehus må  prioriteres! 
9. Uttalelse: Helse Nords utredning om oppgave- og funksjonsdeling 
10. Uttalelse: Øst-Finnmarkrådet om Helse Nords utredning 
11. Uttalelse: Støtte til Finnmarksløpet. 
12. Uttalelse: Helikopterlandingsplass for AW101 ved Kirkenes Sykehus. 
 

 
 
 
 
 
 
 
8. Regnskap 

 
 
Vedlagt. 

 
 
Wenche Pedersen      Trond Haukanes 
Styreleder        Daglig leder 


